



ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយតុលាការ



យុត្តិធម៌ត្រូវការប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយតុលាការ!

មនុស្សមានសិទ្ធិ ត្រូវការមើលឃើញ ស្តាប់គ្រប់ផ្នែកនៃយុត្តិធម៌។ របៀបដែលវាដំណើរការ។ តុលាការមិនត្រូវប្រើសម្រាប់ការយោសាស ការកម្សាន្ត ទំនាក់ទំនងសាធារណៈ ឬជាសៀវភៅប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយទេ។ មិនមានការថតរឺដេអូនៃការសាកល្បងទេ។ **តាមរយៈសុវត្ថិភាព Dis-creet ត្រូវបានប្រើ។ ការបិទមុខមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតទេ។ MS R3 មិនមានការថតរឺដេអូប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយនៃការសាកល្បងទេ។ ការអនុញ្ញាតឱ្យប្រើតាមរយៈមេឌីនៅពេលសាកល្បង ប្រែក្លាយការសាកល្បងទៅជាការកម្សាន្ត។ នៅពេលប្រឈមមុខនឹងតាមរយៈ ចៅក្រម ចៅក្រម ព្រះរាជអាជ្ញា មេធាវីការពារក្តី (មេធាវី មេធាវី)**



ជនជាប់ចោទ និងសាក្សីមានអាកប្បកិរិយាខុសពីពួកគេ ប្រសិនបើពួកគេមិនមែនជាតាមរយៈ។ មនុស្សនឹងមិនធ្វើសកម្មភាពនិងអាកប្បកិរិយាធម្មជាតិទេ។ នៅក្រោមការដឹកយកវីការអានរាងកាយ lan-guage, ទឹកមុខ, សម្លេងនៃការប្រើប្រាស់ភាសា។ មនុស្សក៏នឹងស្លៀកពាក់ប្លែកៗដើម្បីបង្កើតរូបភាពខុសពីធម្មជាតិ។ ការធ្វើឱ្យខូចដល់សុចរិតភាពនៃដំណើរការតុលាការ ប្រែក្លាយទៅជាល្មោស។ អយុត្តិធម៌! មិនអាចទទួលយកបាន។



មុនពេលសាកល្បង

ការវាយការណ៍ពីប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយមុនការកាត់ក្តីត្រូវបានកំណត់ចំពោះឈ្មោះជនជាប់ចោទ ដែលតុលាការកាលបរិច្ឆេទនៃការជំនុំជម្រះក្តី។ **ការវាយការណ៍ណាមួយផ្សេងទៀត (ការចោទប្រកាន់ ឈ្មោះសាក្សី មន្ត្រីតុលាការ មតិ យោបល់..) គឺជាការមើលងាយរបស់តុលាការ៖ 'MS R3' ក្នុងអំឡុងពេលសវនាការ មានការហាមឃាត់ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយលើការវាយការណ៍ក្នុងអំឡុងពេលសវនាការ។ ការហាមប្រាមការបំពានប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ**

គឺជាការមើលងាយរបស់តុលាការ៖



'MS R3'

បន្ទាប់ពីការសន្និដ្ឋាននៃការសាកល្បង

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយផ្តល់ 'របាយការណ៍សាកល្បងលម្អិត' បន្ទាប់ពីការបញ្ចប់ការជំនុំជម្រះ៖ តើអ្នកណាត្រូវបានចោទប្រកាន់ (រូបភាព អាសយដ្ឋាន និងយោជកឪពុកម្តាយ)? តើការសាកល្បងនៅឯណា? មន្ត្រីតុលាការ។ សាលក្រម ហេតុផល និងការស្តារនីតិសម្បទា សំណងប្រសិនបើមាន។ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយគួរតែផ្តល់យោបល់ និងបញ្ចេញមតិ។

ចំណាំ! ចៅក្រម (ចៅក្រម) មិនអាច (មិនធ្លាប់) តាមសង្កត់ការរាយការណ៍លម្អិតដោយប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសម្រាប់ហេតុផលណាមួយ (សន្តិសុខជាតិ ឯកជនភាព ច្បាប់ពុករលួយ ..)។

បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍

នៅពេលដែលបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវបានប្តឹង។ ការរាយការណ៍អំពីប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយមុនពេលកាត់ក្តី កំឡុងពេលសាកល្បង និងក្រោយការកាត់ក្តីត្រូវបានអនុវត្ត។

សេរីភាពនៃការរាយការណ៍ការសាកល្បងលម្អិតគឺពិសិដ្ឋ!

ការបង្ក្រាបដីកាមានន័យថាការពារអ្នកមានទោស។ ការការពារពួកគេគឺជាការគំរាមកំហែងដល់សហគមន៍។ សហគមន៍មានសិទ្ធិដឹងពី 'Guil-ty's (រូបភាព អាស័យដ្ឋាន និងយោជក ឪពុកម្តាយ)' ព័ត៌មានលម្អិតរបស់ ជនរងគ្រោះ ។ លទ្ធផល និងហេតុផលនៃបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ ('របាយការណ៍សាកល្បងលម្អិត')។ ការបដិសេធណាមួយ (ដីការបស់ចៅក្រមបន្ទាប់ពីបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍) នៃសកម្មភាពនេះទទួលបាន MS R7'

ចំណាំ! សហគមន៍មានសិទ្ធិដឹងព័ត៌មានលម្អិតអំពីកំហុស។ វាជួយសហគមន៍ការពារខ្លួនពីអំពើអាក្រក់ ឧក្រិដ្ឋកម្ម.. សហគមន៍មានសិទ្ធិដឹង ព័ត៌មានលម្អិត ' ជនរងគ្រោះ' ។ នេះអនុញ្ញាតឱ្យសហគមន៍ផ្តល់ជំនួយអតិបរមា។

ចៅក្រម អង្គចៅក្រមចេញដីកាបង្ក្រាប បន្ទាប់ពីសវនាការ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវដកចេញពីប្រព័ន្ធតុលាការ។ លិខិតបញ្ជាក់វិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេត្រូវបានលុបចោល ត្រូវបានកាត់ទោស 'MS R7' ។

ចំណាំ! រាល់កំហុសដែលត្រូវបានការពារដោយដីកាបង្ក្រាបប្រព្រឹត្តិបទឧក្រិដ្ឋ ។ ចៅក្រម ចៅក្រមណាដែលចេញដីកាបង្ក្រាបនេះ មានទោសដោយសមាគម (ជាការគំរាមកំហែងដល់សហគមន៍)។ លិខិតសម្គាល់វិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេត្រូវបានលុបចោល ត្រូវបានកាត់ទោស 'MS R7' ។

ជនរងគ្រោះណាម្នាក់ត្រូវបានការពារដោយបញ្ចប់បង្ក្រាប។ មិនទទួលបានជំនួយដែលត្រូវការ។ ចៅក្រម ចៅក្រមណាដែលចេញដីកាបង្ក្រាបនេះ មានទោសចំពោះការបង្ខូចកាតព្វកិច្ចដល់សមាជិកសហគមន៍។ លិខិតបញ្ជាក់វិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេត្រូវបានលុបចោល ត្រូវបានកាត់ទោស 'MS R7'។



យុត្តិធម៌សង្គមត្រូវការ!

យុត្តិធម៌ជាកាតព្វកិច្ចសហគមន៍!

យុត្តិធម៌សហគមន៍!



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះ និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ព័ត៌មានប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយទាំងអស់គឺជាអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានសហគមន៍ដោយអាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល Uni-verse ។